

HOTEL RHEINFELS:

Einzelzimmer CHF 135.- anstelle CHF 140.-

Doppelzimmer CHF 190.- anstelle CHF 200.-

3 Bett oder 4 Bett Zimmer in welchen das 3. sprich das 4. Bett je CHF 50.- kostet inkl. Frühstück

1 Familienzimmer, welches einen gemeinsamen Eingang hat und man sich das Bad teilt. Jedoch aus 2 Schlafzimmern besteht.

Da wäre der Preis für 3 Pers. CHF 300.- inkl. Frühstück und für 4 Pers. CHF 330.- inkl. Frühstück.

Alle inkl. Frühstück pro Zimmer pro Nacht. Pro Person kommt CHF 2.50 Tourismus Tax hinzu.

Halbpension auf Anfrage CHF 45.- pro Person/Abend für ein schönes 3 Gang Menu. Für Kinder bis ca. 3 Jahren welche im Babybett schlafen CHF 20.- danach einfach pro Bett, egal ob Erwachsene oder Kind CHF 50.-

Single room CHF 135.- instead of CHF 140.-

Double room CHF 190.- instead of CHF 200.-

3-bed or 4-bed rooms in which the 3rd, i.e. the 4th, bed costs CHF 50 each, including breakfast

1 family room, which has a common entrance and one shares the bathroom. However from 2 bedrooms

consists.

There would be the price for 3 people. CHF 300.- incl. breakfast and for 4 people. CHF 330 including breakfast.

All including breakfast per room per night. CHF 2.50 tourism tax per person is added.

Half-board on request CHF 45 per person/evening for a nice 3-course menu.

For children up to approx. 3 years who sleep in a cot CHF 20.- then simply per bed, regardless of whether adult or child CHF 50.-

Hotel Reinfells: +41 52 741 21 44 <https://www.rheinfels.ch/>